
Geacht College van B&W, 
 
 
Via diverse kanalen hebben wij vernomen dat er mogelijk sprake is van het beëindigen van de 
activiteiten van de Coöp in ’s Gravenmoer. Hoewel er volgens ons nog geen besluiten zijn 
genomen, wil Senioren Raad Dongen u te kennen geven ons ernstig zorgen te maken over de 
gevolgen daarvan voor met name de ouderen uit ’s Gravenmoer. De prikpost is recent tot onze 
verrassing ook al verdwenen.  
 
Zelfstandigheid en eenzaamheid 
Om diverse redenen vinden wij een mogelijk verdwijnen van de Coöp een groot verlies. Vooral 
voor ouderen is de gemakkelijke bereikbaarheid uiteraard belangrijk. De sociale functie van de 
locatie met haar verschillende functionaliteiten heeft voor deze doelgroep hoge waarde. De 
zelfstandige bereikbaarheid van de winkel, het postagentschap en de apotheek-afhaalkluis is 
belangrijk, wat maakt dat ouderen langer zelfstandig kunnen blijven functioneren.  
Het ontmoeten van personeel en medebewoners helpt bij het doorbreken van eenzaamheid. 
Een ‘kort praatje’ is voor ouderen met een beperkte contactenkring of minder mobiel zijn, erg 
waardevol. In ’s Gravenmoer zijn helaas niet veel mogelijkheden voor ongeorganiseerde sociale 
contacten.   
Kort samengevat ondersteunt het behouden van de Coöp in s Gravenmoer verschillende 
gemeentelijke beleidsdoelen: het bevorderen van langer zelfstandig wonen, participatie voor 
ouderen, en eenzaamheid doorbreken. 
 
Oproep behoud Coöp  
De eerste vraag is vanzelfsprekend of u meer weet over of er werkelijk sprake is van mogelijke 
sluiting van de Coöp. Indien dit werkelijk zo is doen wij een beroep op u al het mogelijke te doen 
om de locatie te behouden. Hoewel de winkelactiviteit een commerciële activiteit is denken wij, 
dat de gemeente een stimulerende rol kan spelen om de Coöp met haar functionaliteiten voor ’s 
Gravenmoer te behouden.  
In meerdere kleine kernen in Nederland speelt dit probleem. Wij zien voorbeelden dat mede met 
inzet van inwoners dergelijke faciliteiten kunnen worden behouden. Ook zijn er andere 
initiatieven ontwikkeld. Zijn er functies aan de betreffende locatie toe te voegen, waardoor de 
economische haalbaarheid wordt verbeterd?   
Wij willen u vragen ervaringen op dit vlak uit andere gemeenten op te halen en te bezien of dit bij 
ons indien nodig kan worden toegepast.   
 
De prikpost is verdwenen 
Voorgenoemde aspecten gelden evengoed ook voor een prikpost. Enige tijd geleden is de 
prikpost in ’s Gravemoer vrij onverwacht verdwenen. Het verdwijnen hiervan levert voor met 
name de ouderen veel extra ongemakken op.  
Wij begrijpen dat bij dergelijke besluiten ook de financiële aspecten een rol spelen. Er moet 
voldoende gebruik gemaakt worden van zo’n post. De SRD heeft echter de indruk, dat er weinig 
actie is ondernomen om de aanwezigheid van de prikpost bij de inwoners van ’s Gravenmoer 
onder de aandacht te brengen, waardoor het gebruik achter is gebleven.  
Wij horen graag van u of onze waarneming juiste is, en, of er nog mogelijkheden zijn de prikpost 
in ’s Gravenmoer terug te brengen.  
 
Met vriendelijke groet,  


